
 

 

Besluitenlijst Commissie Ruimte Eemnes 

 
Datum 02-09-2019 

Tijd 20:00 - 23:00 

Locatie BEL-kantoor 

Voorzitter P. Seldenrijk 

Griffier A.H. de Graaf-Gerrits 

Aanwezig    M. Havinga- de Jong (CDA), R. van Schaik (CDA), E. Schade (VVD), M. van der 

     Linde-Eggenkamp (VVD), N. Rood (D66), S.Wiering (D66), J. Hoorneman (PvdA), 

     D. Hagen (DB), B.O. Pouw (DB) 

    Wethouders Reijn en Lankreijer 
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Opening 

Afwezig M. van de Brink (PvdA), H. Roest (PvdA), Dhr. J. Hoorneman vervangt. 
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Vaststellen agenda 

DB heeft vragen over de geheime bijlage, in beslotenheid 
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Inventariseren spreekrecht publiek 

-Dhr. B. Gräve inzake ophogen geluidswal 
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Vaststellen besluitenlijst 24 juni 

Besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Ophogen geluidwallen A27 Eemnes 

Dhr. B. Gräve spreekt in en geeft aan zeer tevreden te zijn over de communicatie 

richting hen vanuit de BEL organisatie. Graag aandacht voor het geluidsplafond, graag 

zo min mogelijk kappen voor de aanleg van de schanskorven; De planning is nog niet 

zeker maar graag doorpakken. 

D66 is er niet gekeken naar een alternatief voor de schanskorven? Kokosschermen 
zou ook een optie kunnen zijn. Het verzakken is niet gekomen door de korven maar 
door de aanleg met shovels. Graag een kritische blik hierop. Graag onderzoek naar 
een ander scherm. 
VVD goed dat het nu gaat gebeuren; komt er een nulmeting voor aanvang aanleg 
scherm. 
CDA  er komt niet duidelijk naar voren waarom het met schanskorven wordt gebouwd. 
Hoe financieren we de duurdere oplossing. Het verzakken kan ook komen door het 
inklinken van de snelwegzijde (vanwege de vrije ligging en de regen). Strookverdeling 
is wellicht niet de beste oplossing. Hoe gaat de leefbaarheid verbeterd worden en 
gemeten? 
DB klopt de toezegging van de ambtenaar zoals verwoord door de inspreker? Planning 
snel is goed maar kwaliteit staat voorop.  
Wethouder Lankreijer beantwoordt de vragen. Geluidproduktieplafond zal aangepast 
worden, bomenkap tot een minimum beperken. De realisatie is niet het belangrijkste 
aanbestedingscriteria. Het meten van leefbaarheid is bijna onmogelijk. Er wordt 
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uitgegaan van de berekende waardes. Verlengen aan de Noordzijde wordt als optie 
meegenomen in de aanbesteding. Kan de raad in jan/febr. beslissen of men dit wil 
meenemen.  
D66 ziet een kostenvoordeel in de schermen versus de korven. Wethouder zal er naar 
kijken mits dit geen vertraging oplevert voor de uitvoering. 
D66 planning moeten we vasthouden.  
Stuk kan door naar de raad. 
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Reconstructie Meentweg 

PvdA geen opmerkingen. 
DB bewoners hebben al een ontwerp gezien, wat vreemd dat wij als raad dat nog niet 
gezien hebben. Kunnen we wat meer informatie krijgen over klinkers, profiel, niet meer 
afschot geven dan nodig. Wat is de planning van de uitvoering zodat dit zo min 
mogelijk problemen oplevert voor de boeren. Er zijn al doorsteken gemaakt door de 
bewoners, kan dit definitief worden gemaakt. 
CDA rapport uit 2016 is dat over de gehele Meentweg, waarom nu weer een rapport? 
Wanneer wordt de rest van de Meentweg afgemaakt? De kosten worden naar voren 
gehaald is er geen andere oplossing. 
VVD we moeten waken om onze hoofdwegen tegelijk open te hebben liggen. De 
uitstraling van de klinkers is bepalend voor de Meentweg, graag een voorbeeld. Wat 
betekent de zin dat het project Wakkerendijk leidend is? 
D66 positief over de aanpak van de Meentweg ook benieuwd naar de klinkers. 
Wethouder Reijn beantwoordt de vragen en geeft aan dat hij heeft aangegeven dat er 
duurzame, geluidsarme klinkers moeten komen. Er komen gebakken klinkers, geen 
betonnen. Het profiel blijft hetzelfde; de planning wordt afgestemd met de AKOE. Bij de 
aanbesteding wordt de ook aandacht gevraagd voor de omleidingen tijdens de 
reconstructie. 
Stuk kan door naar de raad. 
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Verordening dode gezelschapsdieren 

VVD dit zou toch goed te doen moeten zijn. 

CDA is het echt verboden om een gezelschapsdier op eigen grond te begraven. 
DB wettelijke verplichting maar het had eerder geregeld moeten zijn. 
PvdA geen opmerkingen 
D66 geen inhoudelijke opmerkingen. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat begraven op eigen grond mag, er wordt niet heel 
veel gebruik van gemaakt bij de werf. 
Stuk kan door naar de raad. 
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Zienswijze door de raad op de ontwerp eerste bestuursrapportage 2019 van de 

RUD Utrecht. 

Stuk kan door naar de raad, iedereen  kan zich vinden in het niet sturen van de 

zienswijze 
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Mededelingen college 

Gelegenheid voor het college om mededelingen te doen over lopende zaken cq 

regionale samenwerkingsverbanden. 

Wethouder Reijn dossier Pijlenkamp hoopt in december met raadsvoorstel te komen 
om dit af te ronden. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat de evaluatie van de toewijzing van de 
huurwoningen nog niet compleet is maar zodra alles verhuurd is komt de evaluatie 
naar de raad. 
 

9.1 

 

Memo Wakkerendijk/Laarderweg/Wilgenpad 

DB Hoek Laarderweg Wakkerendijk wordt 1 rechte doorsteek. Definitieve gunning in 

september, nu schuift het op. Kunnen er reëlere planningen komen? 

D66 komt dit allemaal bij de bewoners vandaan? Wat wordt er bedoeld met de 
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opmerkingen rondom de hoek Wakkerendijk/Meentweg. Recht of met bocht? 
VVD welke tegel komt er op de fietspaden? Oversteek Wilgenpad wordt dat breder dan 
dat het nu is? Waarom geen glasvezel rondom de Wakkerendijk? 
CDA hoe groot zijn de basalttegels. Lichtmasten hoog genoeg voor hoge 
vrachtwagens. Idee om loze leidingen in de Wakkerendijk te leggen voor evt. glasvezel. 
Wat gaat het college doen met de ingezonden brief. Aandacht voor de worteldruk 
rondom het fietspad bij het Wilgenpad. 
Wethouder Reijn beantwoordt de vragen. Hij geeft aan dat er overleg is met de 
bewoners van de hoek Wakkerendijk/Meentweg. 
Hij komt terug op breedte fietsoversteek, kleur rood van de fietspaden, kleur basalt. 
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RIB Zomernota Eemnes 

D66 vind het een goede gewoonte om deze voortgangsrapportage te bespreken in de 
commissie. In dit geval ziet men er politieke onderwerpen in terug. Met name het 
zoeken naar een nieuwe locatie van een zonneveld, dit is toegezegd maar in de 
zomernota niet terug te vinden zelfs omschreven dat het niet aan de orde is. Graag 
reactie van de wethouder dat hij komt met een locatie voor duurzame energie.  
DB 5.1.4. aanpassen lijst met waardevolle bomen graag aandacht in samenhang met 
de aangenomen motie. 
CDA ondersteund de opmerking van D66, de alternatieven voor transformatorhuisje 
zijn ook nog steeds niet benut. 
VVD onderschrijft de woorden van D66. In de zomernota concludeert het college dat 
men goed op koers ligt, de VVD ziet dat anders op de vier hoofdthema’s voor de 
inwoners ligt men ver achter. Punt  11.3 jongerenontmoetingsplaatsen ontbreekt. 
Wethouder Reijn reageert op de opmerkingen van de VVD, dit betreft veelal langdurige 
projecten. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat de locatie voor duurzame opwek nog niet 
beschreven is omdat men inzet op geothermie en zo min mogelijke landschappelijke 
impact wil hebben. Er is genoeg tijd om voor 2030 de doelstellingen te halen.  
D66 is niet tevreden over de beantwoording van de wethouder, men is van mening dat 
hij de toezegging nog niet is nagekomen.  
Wethouder Lankreijer geeft aan dat er een memo komt maar nu eerst inzet op de 
Geothermie en mocht dit niet lukken de aandacht weer naar de zoekgebieden zal 
gaan. 
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RIB Voortgang kwaliteitsslag Goyergracht 

CDA traject met Hoveniers komt dat nog terug in de commissie? Is er een beeld 

kwaliteitsplan. 

VVD 25 dossiers zijn afgehandeld maar 35 dossiers dus niet. Betekent dit dat het 
project te ingewikkeld en onderschat is? 
DB waarom termijn van 5 jaar. 
Wethouder Reijn beantwoordt de vragen, hij zal de raad op de hoogte houden van de 
voorgang. 
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RIB Jaarverslag Milieu en RUD 

CDA is alles geregeld voor de feestweek? 
VVD vragen over de pilot, afvalbeleid. Kapotte bankje. 
D66 klimaatbeleid beter verankerd in de planning en control cyclus. Kan dit 
gerealiseerd worden? Nu loopt alles door elkaar. 
Wethouder Lankreijer zal kijken naar de motie en de duurzaamheid binnen de P&C 
cyclus 
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Rondvraag 

CDA vragen over de eikenprocessie rups. Hoe gaan we dat aanpakken om dit volgend 
jaar voor te zijn. 
Wethouder Reijn geeft aan dat dit terug komt in de begroting met een preventieve 
aanpak. Het heeft gevolgen voor het hele groenbeleid.  
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Sluiting om 22.00 uur. 

In beslotenheid wordt er doorgesproken over de financiële onderbouwing bij de 
geluidswallen. 
Er komt een gewijzigd raadsbesluit over de geluidswallen aan te passen, 

 


